



10% OFF

MAIL-IN REBATE

Vent-A-Hood®

Fresh Canadian Air Rebate

Unlock the opportunity to save 10% on the trusted performance of Vent-A-Hood® range hoods—built to last, designed to lead.



PROMO DURATION

OCT. 1 - DEC. 31, 2025

OFFER VALID ON PRODUCTS
DELIVERED NO LATER THAN
MARCH 1, 2026 - SEE FORM FOR
DETAILS

www.redmandistributing.com



sales@redmandistributing.com



“Vent-A-Hood – Fresh Canadian Air Rebate” 10% off Vent A Hood® Promotion Program

10% Rebate Off of Sale Price Magic Lung, V-Line, & M-Series Products

Oct 1st, 2025, through Dec 31st, 2025

**** Product must be purchased by Dec 31st, 2025
& delivered by March 1st, 2026. ****

CUSTOMER INFORMATION

Last Name: _____ First Name: _____

Address: _____

City: _____ Prov: _____ Post Code: _____

Phone #: _____ Date of Purchase: _____

Store and City Purchased: _____

QUALIFYING VENTAHOOD® PRODUCTS PURCHASED

VAH Model # _____

Serial # _____ Total Purchase Price: \$ _____

OFFER CLAIM INSTRUCTIONS

1. Mail legible copy of delivered sales receipt (dated between 10/01/2025 and 03/01/2026) with this completed form.
2. Circle purchase price excluding sales tax or *Package discounts (Limit one model per product category).

Mail to:

**REDMAN DISTRIBUTING INC.
105 GUTHRIE STREET,
AYR, ON N0B 1E0**

PROGRAM DETAILS

Only VentAHood® range hood products (duct covers, accessories etc. excluded) purchased from a participating retailer between Oct 1st, 2025 and Dec 31st, 2025, are eligible and cannot be combined with any other offer. Products must be delivered by March 1st, 2026, to qualify. The offer requires this completed mail-in form, and a legible copy of the purchase receipt with the purchase price circled.

This offer applies to VentAHood® Magic Lung, V-Line, & M-Series range hoods only. Duct covers and other accessories or sales tax are not included. *Any sales discounts received will be deducted from the rebate value. Package discounts will be allocated

proportionally across the appliances and subtracted from the final selling price. * Incomplete submissions will be returned to the sender for re-submission. The claim must be postmarked no later than April 01, 2026. Only handwritten claims will be processed. Allow up to 8 weeks for processing. Submitted materials will not be returned. Redman Distributing is not responsible for lost, late, or misdirected mail. Questions about the status of a claim can be made in writing to “10% off Vent A Hood®”, **105 GUTHRIE ST., AYR, ON N0B 1E0** “10% off Vent A Hood®” is applicable to individual sales to the end user and original purchaser made through participating retail dealers.

This program is for retail purchases only. Claims from dealers, resellers, distributors, clubs, groups, organizations, or employees thereof, will not be accepted or acknowledged. This claim form is nontransferable and is void where prohibited, taxed, or otherwise restricted by law. Limit one rebate claim per person per address. Multiple claims will be disregarded. Please keep copies of your receipt and claim form for your records. Redman Distributing reserves the right to audit any claims and to nullify any claims that can't be substantiated.

Thank you for your purchase!

10/01/2025



10% OFF

RÉDUCTION SUR LA
REMISE POSTALE

Vent-A-Hood®

Rabais sur L'air
Frais Canadien

Saisissez l'occasion d'économiser 10 % sur la performance éprouvée des hottes de cuisinière Vent-A-Hood® : conçues pour durer et pour être à la pointe de la technologie



DURÉE DE LA PROMOTION

1 OCT - 31 DEC 2025

OFFRE VALABLE SUR LES PRODUITS
LIVRÉS AU PLUS TARD LE 1ER MARS
2026 - VOIR LE FORMULAIRE POUR
PLUS DE DÉTAILS

www.redmandistributing.com



sales@redmandistributing.com



« Vent-A-Hood – Rabais sur l'air frais canadien »
10 % de réduction sur Vent A Hood® Programme de promotion
10 % de réduction sur le prix de vente des produits Magic Lung, V-Line et M-Series

1^{er} Octobre 2025, jusqu'au 31 Décembre, 2025

**** Le produit doit être acheté avant le 31 Décembre 2025
& livré avant le 1er Mars 2026. ****

CLIENT INFORMATION

Nom de famille: _____ Prénom: _____

Adresse : _____

Ville : _____
Prov. : _____ Code postal : _____ Téléphone #: _____

Date d'achat : _____ Magasin et ville d'achat : _____

QUALIFICATION VENTAHOOD® PRODUITS ACHETÉ

Modèle VAH n° _____

Numéro de série _____

Prix d'achat total : _____ \$

OFFRE RÉCLAMER INSTRUCTIONS

1. Mail lisible copie des ventes livrées reçu (daté entre 10/01/2025 et 03/01/2026) avec ce complété formulaire.
2. Cercle achat prix hors taxes de vente ou *Remises sur les forfaits (Limite un modèle par produit catégorie).

Mail to:

**REDMAN DISTRIBUTING INC.
105 GUTHRIE STREET,
AYR, ON N0B 1E0**

DÉTAILS DU PROGRAMME

Seuls les produits de hotte VentAHood® (hors cache-conduits, accessoires, etc.) achetés auprès d'un détaillant participant entre le 1^{er} Octobre 2025^{et} le 31 Décembre 2025 sont admissibles et ne peuvent être combinés à aucune autre offre. Les produits doivent être livrés avant le 1^{er} Mars 2026 pour être admissibles. L'offre nécessite ce formulaire postal dûment rempli et une copie lisible du reçu d'achat sur lequel le prix d'achat est encerclé. **Cette offre s'applique uniquement aux hottes VentAHood® Magic Lung, V-Line et Série M. Les cache-conduits, les autres accessoires et la taxe de vente ne sont pas inclus.** * Toute remise sur les ventes reçue sera déduite du montant de la remise. Les remises sur les ensembles seront réparties proportionnellement entre les appareils et déduites du prix de vente final. * Les demandes incomplètes seront retournées à l'expéditeur pour une nouvelle soumission. La demande doit être oblitérée au plus tard le 1^{er} avril 2026. Seules les demandes manuscrites seront traitées. Prévoir jusqu'à 8 semaines pour le traitement. Les documents soumis ne seront pas retournés. Redman Distributing décline toute responsabilité en cas de perte, de retard ou d'erreur d'acheminement du courrier. Pour toute question concernant le statut d'une réclamation, veuillez écrire à « 10 % de réduction sur Vent A Hood® », **105, rue Guthrie, Ayr (Ontario) N0B 1E0**. Cette réduction s'applique aux ventes individuelles effectuées auprès de l'utilisateur final et de l'acheteur initial par l'intermédiaire des détaillants participants.

Ce programme est réservé aux achats au détail. Les réclamations émanant de concessionnaires, revendeurs, distributeurs, clubs, groupes, organisations ou employés de ces derniers ne seront ni acceptées ni reconnues. Ce formulaire de réclamation est non transférable et nul là où la loi l'interdit, le taxe ou le restreint. Limite d'une demande de remboursement par personne et par adresse. Les réclamations multiples seront rejetées. Veuillez conserver une copie de votre reçu et du formulaire de réclamation. Redman Distributing se réserve le droit de vérifier toute réclamation et d'annuler toute réclamation non justifiée.

Remercier toi pour ton achat!

01/10/2025